

# CERTIFICATE



The  
European Institute for the Certification of Management Systems and Personnel  
An Institute of the Steinbeis Foundation for Economic Promotion

hereby certifies that the company

**HG GRIMME SysTech GmbH**  
**Osterweg 23**  
**D-86879 Wiedergeltingen**

has adopted a

## Quality Management System

for the scope of application

**conception, manufacture and distribution of CNC-processing-systems for plastic, modelbuilding and composite**

which meets the following international standard:

# DIN EN ISO 9001:2015

(identical with EN ISO 9001:2015 and ISO 9001:2015)

The demonstration was provided by a certification audit, Report No. 60970313.  
The condition for maintaining the certification is the execution of annual surveillance audits.

Registration No.: QM 97 0313 GB  
Valid from: 05.03.2022  
Valid until: 04.03.2025  
Certification date: 09.02.2022

A blue ink signature consisting of several sweeping strokes.

Jürgen G. Kerner  
Certification committee

A blue ink signature consisting of several sweeping strokes.

Bernd Kentner  
Expert group



EQ ZERT is accredited by the German Association for Accreditation as a certification body  
for quality management systems in accordance with Certificate No. D-ZM-11200-01-00.  
This certificate is property of EQ ZERT, Karlsstraße 3, D-89073 Ulm



# ZERTIFIKAT



Das  
Europäische Institut zur Zertifizierung von Managementsystemen und Personal  
Ein Institut der Steinbeis-Stiftung für Wirtschaftsförderung

bescheinigt hiermit dem Unternehmen

**HG GRIMME SysTech GmbH**  
**Osterweg 23**  
**D-86879 Wiedergeltingen**

ein angewandtes

## Qualitätsmanagementsystem

für den Geltungsbereich

**Konzeption, Herstellung und Vertrieb von CNC-Bearbeitungssystemen für Modellbau, Kunststoff und Composite**

das die Anforderungen der folgenden Internationalen Norm erfüllt:

# DIN EN ISO 9001:2015

(identisch mit EN ISO 9001:2015 und ISO 9001:2015)

Der Nachweis wurde im Rahmen des Zertifizierungsaudits, Bericht-Nr. 60970313, erbracht.  
Voraussetzung für die Aufrechterhaltung der Zertifizierung ist die Durchführung von jährlichen Überwachungsaudits.

Registrier-Nr.: QM 97 0313  
Gültig ab: 05.03.2022  
Gültig bis: 04.03.2025  
Zertifikatserteilung: 09.02.2022

A blue ink signature of Jürgen G. Kerner, consisting of several sweeping, connected strokes.

Jürgen G. Kerner  
Zertifizierungsstelle

A blue ink signature of Bernd Kentner, consisting of several sweeping, connected strokes.

Bernd Kentner  
Fachgremium



EQ ZERT ist akkreditiert durch die Deutsche Akkreditierungsstelle (DAkkS)  
als Zertifizierungsstelle für Qualitätsmanagementsysteme gemäß der Urkunde Nr. D-ZM-11200-01-00.  
Dieses Zertifikat ist Eigentum des EQ ZERT, Karlsstraße 3, D-89073 Ulm.

